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Abstract (en)
[origin: WO8606621A1] Incontinence protector for slightly incontinent men, and is designed to accommodate the user's penis as well as scrotum.
According to the invention, said protector has the shape of a bag (1) with a prestretched elastic member (3) bordering the bag opening (2). The
inherent rigidity of the bag material is none or insignificant, and the elastic member (3) is made to contract the opening for diminishing it.

Abstract (fr)
Protection contre l'incontinence masculine pour des sujets souffrant d'une incontinence légère et conçue de manière à entourer le pénis et le
scrotum de l'utilisateur. Selon l'invention, la protection a la forme d'une poche (1) pourvue d'un organe élastique pré-tendu (3) délimitant l'ouverture
de la poche (2). La rigidité propre du matériau formant la poche est nulle ou insignifiante, et l'organe élastique (3) provoque la contraction de
l'ouverture pour en réduire la circonférence.
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